



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ: 2025-02-27

Award of Tender

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that, EGN Afaaq Technologies SFZ, has awarded Oman National Engineering & investment Company SAOG (ONEIC) On 27/02/2025, a contract for the sum of OMR. 1,498,201 (One Million four hundred ninety-eight thousand two hundred one Only- Omani Rials), for the design, supply, installation testing and commissioning of 132 KV GIS switchgear in existing GIS substation at Salalah IPP, for the period of 8 months, commencing on date of awarding.

This project are part of several significant strong projects which has been awarded to the company in an innovative manner and achieved successes and technical leaps in building expertise in the field of engineering specialization, where ONEIC anticipates gaining diverse experiences and generating substantial revenues through this project.

إسناد مناقصة

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن شركة إي جي إن أفاق للتكنولوجيا المتقدمة ش.م.م قد أسندت لها بتاريخ 2025/02/27، عقد بمبلغ وقدره 1,498,201 ر.ع (مليون وأربعمائة وثمانية وتسعون ألفاً ومنتان وواحد ريالاً عمانياً) حول تصميم وتوريد وتركيب لوحات الفصل للمفاتيح الكهربائية بقدرة 132 كيلو فولت في المحطة الرئيسية بمنطقة صلالة الحرة .

لمدة (8) أشهر بدءاً من تاريخ الإسناد .

ويأتي هذا المشروع ضمن مجموعة مشاريع هامة اسندت للشركة مؤخراً وحققت فيها نجاح وقفزات نوعية في بناء الخبرات في مجالات الاختصاص الهندسية، وتتوقع الشركة - بإذن الله - أن تحقق من خلال هذا المشروع خبرات إضافية وعوائد مناسبة.


الرئيس التنفيذي

Chief Executive Officer

